

# MEDIA - AKKREDITIERUNG 2024 / MEDIA - ACCREDITATION 2024



## Anschrift / address

Anrede / salutation \_\_\_\_\_

Titel / title \_\_\_\_\_

Vorname / first name \_\_\_\_\_

Familienname / family name \_\_\_\_\_

Straße & Nummer / street & number \_\_\_\_\_

PLZ & Wohnort / zip code & residential address \_\_\_\_\_

eMail Adresse / email address \_\_\_\_\_

Telefonnummer (während der Veranstaltung) /  
telephone number (during the event) \_\_\_\_\_

Geburtsdatum / birth date \_\_\_\_\_

## Zweck der Media Akkreditierung / purpose of media accreditation

Datum der Media Akkreditierung / media accreditation date \_\_\_\_\_

Auftraggebendes Medium / commissioned medium \_\_\_\_\_

Wo und Was wird publiziert / where and what is published \_\_\_\_\_

Referenzen eigener Publikationen /  
references of your own publications \_\_\_\_\_

## Presseausweis Berufsnachweis für Media Tätigkeiten | Generelle Information / press ID (professional ID) for media activities | general information

Voraussetzung zur Akkreditierung ist die Vorlage eines **gültigen** Presse- oder Berufsausweis in Form einer Kopie in Papierform alternativ in digitaler Form als .JPG / .PNG / .PDF / .BMP und/oder der Nachweis einer redaktionellen/journalistischen Tätigkeit (Bestätigung der Redaktion, Impressum, etc.). Anträge ohne adequate Dokumente werden nicht bearbeitet! Akzeptiert werden offizielle Ausweise von Sport Media Austria, AIPS, WKO und offizielle anerkannte Presseausweise. Fake-Ausweise aus dem Internet werden abgelehnt! Die Anzahl der Akkreditierungen, im speziellen für Fotografen auf der Serviceroad ist limitiert. Die Entscheidung für eine Akkreditierung liegt ausschließlich beim Veranstalter. Bei Verstößen kann der Veranstalter und/oder von ihm beauftragtes Aufsichtspersonal (Security, Streckenposten...etc.) die Akkreditierung jederzeit und mit sofortiger Wirkung entziehen und/oder einen Verweis von der Veranstaltung sowie vom Gelände aussprechen.

*The prerequisite for accreditation is the presentation of a **valid** press or professional ID card in the form of a paper copy or alternatively in digital form as .JPG / .PNG / .PDF / .BMP and/or proof of editorial/journalistic activity (confirmation from the editorial team, imprint, etc.). Applications without adequate documents will not be processed! Official ID cards from Sport Media Austria, AIPS, WKO and officially recognized press ID cards are accepted. Fake ID cards from the Internet will be rejected! The number of accreditations, especially for photographers on the service road, is limited. The decision for accreditation rests exclusively with the organizer. In the event of violations, the organizer and/or supervisory personnel appointed by him (security, marshals, etc.) can withdraw the accreditation at any time and with immediate effect and/or issue a ban from the event and the premises.*